
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATA  

KÖZGYŐLÉSÉNEK 

GAZDASÁGI ÉS MEZİGAZDASÁGI BIZOTTSÁGA 
 
Iktatószám: III.73-8/2010. 
 

 
J E G Y Z İ K Ö N Y V 

 
 

amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottságának 2010. március 24-én 15 óra 06 perckor a Polgármesteri 
Hivatal II. emeleti mőszaki tárgyalójában megtartott rendkívüli ülésérıl. 
 
 
Jelen van:     Kıvári László elnök, Máté Péter, Horváth Jánosné, 

            Csernus Péter, Szabó Zsolt bizottsági tag 
 
Ülés közben érkezett:   Dr. Hadházy Ákos, Dr. Balás Ákos bizottsági tag 
 
Távolmaradt:    Ilosfai Gábor, Koller Attila bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent:  Tóthi János képviselı 

 Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Szeleczki József igazgatóságvezetı 
Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
Frey Tímea pályázati referens 
Wendler Gábor projektmenedzser 

      dr. Kajos Nikolett jegyzıkönyvvezetı 
 
Meghívottak:      dr. Kiss Gyula Szekszárdi Vagyonkezelı Kft. Igazgató 

 Jámbor Attila Szekszárdi Kajak-Kenu Sportegyesület 
 Beke Zsolt Közép-dunántúli Környezetvédelmi és 
Vízügyi Igazgatóság Szekszárdi Szakaszmérnökségének 
vezetıje 

A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 9 tagú bizottságból 5 tag jelen van, a bizottság 
határozatképes. Az ülést 15 óra 06 perckor megnyitja.  
 
Kıvári László: Javaslom, hogy a bizottság az Egyebek napirenden belül tárgyalja meg ismét a 
Mikes utcai közlekedési táblákkal kapcsolatban hozott döntését, valamint a Csonka utcai 
közlekedést is vizsgálja ki. 
 
Szeleczki József: Javaslom a következı írásbeli elıterjesztések napirendre történı felvételét: 
Balázs István (Szekszárd, Alisca u. 22. II/1.) kérelme; Tanács Zsolt (Szekszárd, Zrínyi u. 80.) 
kérelme. 
 
Az elnök az elhangzott kiegészítéssel együtt szavazásra teszi fel a teljes napirend elfogadására 
vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal elfogadott, és a következı 
napirendet állapította meg 
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NAPIREND 

 
 
 
1./ napirendi pont 
Szekszárdi Kajak-Kenu Sportegyesület területhasználati kérelme  
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Jámbor Attila az Egyesület képviselıje 
        Beke Zsolt a Közép-dunántúli Környezetvédelmi és Vízügyi Igazgatóság  
        Szekszárdi Szakaszmérnökségének vezetıje 
(az elıterjesztés írásban mellékelve) 
 
2./ napirendi pont 
Vesztergombi József ingatlanvételi kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(az elıterjesztés írásban mellékelve) 
 
3./ napirendi pont 
Hermann László telek-kiegészítési kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(az elıterjesztés írásban mellékelve) 
 
4./ napirendi pont 
Dr. Takács Attila kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(az elıterjesztés írásban mellékelve) 
 
5./ napirendi pont 
„KEOP-7.1.3.0/B-2008-0001 pályázati program keretében kialakítandó szolgáltatás 
üzleti tervének elékészítése” tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Frey Tímea pályázati referens 
(az elıterjesztés írásban mellékelve) 
 
6./ napirendi pont 
2010. évi belsı ellenırzési feladatok ellátása tárgyú meghívásos pályázati eljárás 
eredménye 
Elıterjesztı: Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
7./ napirendi pont 
„TÁMOP – 3.2.3-08/2-2009-0003 pályázati program keretében kizárólag hátrányos 
helyzető csoportok részére megtartó képességet segítı közösségi programok 
lebonyolítása” tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Frey Tímea pályázati referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
8./ napirendi pont 
Tájékoztató a ZUG áthelyezése kapcsán folytatott tárgyalásokról 
Elıterjesztı: Máté Péter bizottsági tag 
(szóbeli elıterjesztés) 
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9./ napirendi pont 
Balázs István (Szekszárd, Alisca u. 22. II/1.) kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóságvezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
10./ napirendi pont 
Tanács Zsolt (Szekszárd, Zrínyi u. 80.) kérelme. 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóságvezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
11./ napirendi pont 
Egyebek 
 
 
1./ napirendi pont 
Szekszárdi Kajak-Kenu Sportegyesület területhasználati kérelme  
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Jámbor Attila az Egyesület képviselıje 
        Beke Zsolt a Közép-dunántúli Környezetvédelmi és Vízügyi Igazgatóság  
        Szekszárdi Szakaszmérnökségének vezetıje 
(az elıterjesztés írásban mellékelve) 
 
Jámbor Attila: Ismerteti az írásbeli kérelem tartalmát. 
 
Kérdés nem hangzott el. 
 
Beke Zsolt: A szakaszmérnökség támogatja az egyesület kérelmét. 
 
Kıvári László: A bizottság részérıl támogathatónak tartom az elképzelést. Fel kellene hívni a 
Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek Bizottságának figyelmét is, hogy a lehetıségeihez mérten 
támogassa az új egyesületet. Javaslom, hogy az egyesület készítsen szerzıdéstervezetet a 
bérletrıl. 
 
Máté Péter: Lehetséges megoldásnak tartom azt is, hogy bérelje ki az önkormányzat a 
kérelemben megjelölt területet, majd adja tovább a Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottságának, hogy a bérleti díj átvállalásával támogassa az egyesületet. 
 
További hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

71/2010. (III.24.) GMB határozat 
Szekszárdi Kajak-Kenu Sportegyesület 
területhasználati kérelme 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottsága támogatja a Szekszárdi Kajak-Kenu 
Sportegyesület által megjelölt terület használatára 
vonatkozó kérelmét. 
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2. A Bizottság felkéri az egyesületet, hogy készítsen el 

egy szerzıdéstervezetet, melyben kerüljön rögzítésre, 
hogy a Palánki híd melletti kb. 250 m2 nagyságú 
területet Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata bérbe veszi a terület kezelıjétıl.  

 
3. A Bizottság javasolja Szekszárd Megyei Jogú Város 

Önkormányzata Közgyőlése Sport-, Ifjúsági és Civil 
Szervezetek Bizottságának, hogy a rendelkezésre álló 
keretébıl – a lehetıségekhez mérten - támogassa az 
egyesületet a bérleti díj átvállalásával. 

 
Határidı: 2010. március 30. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóságvezetı  

 
2./ napirendi pont 
Vesztergombi József ingatlanvételi kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(az elıterjesztés írásban mellékelve) 

 
Dr. Balás Ákos 15 óra 14 perckor megérkezik az ülésterembe. Jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
Szeleczki József: ismerteti az elıterjesztés tartalmát. A kérelmezı a parkolási problémák 
megoldása miatt szeretné a területet igénybe venni. Elképzelhetınek tartok egy bérleti 
konstrukciót. 
 
Szabó Zsolt: Ha eladnánk, az  zavarná a késıbbi hasznosítást? 
 
Szeleczki József: Igen. 
 
További kérdés nem hangzott el. 
 
Dr. Balás Ákos: Adjuk bérbe, akár ingyen is. Az eladást nem tartom jó megoldásnak. 
 
Máté Péter: Javaslom az ingyenes használatot határozatlan idıre. 
 
Kıvári László: Én is támogatom az ingyenes használatot határozatlan idıre azzal a kikötéssel, 
hogy a bérlı tartsa rendben, illetve ha a rendezési terv módosul, a bérlet felmondható legyen 
az önkormányzat részérıl. 
 
További hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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72/2010. (III.24.) GMB határozat 
Vesztergombi József ingatlanvételi kérelme 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottsága nem kívánja értékesíteni a Vesztergombi 
József által a kérelmében megjelölt területrészt. 

2. A Bizottság a kérelemben megjelölt területrészt bérbe 
adja Vesztergombi Józsefnek határozatlan idıre és 
térítésmentesen a következı feltételekkel: 
- a terület állandó tisztán tartása; 
- bérbeadó bármikor felmondhatja a bérleti 
szerzıdést, amennyiben a rendezési terv módosulása 
következtében a területet eltérı célra kívánja 
hasznosítani. 

3. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt a bérleti 
szerzıdés tervezetének elkészítésére, a polgármestert 
pedig a szerzıdés aláírására. 

 
Határidı: 1-2. pont: 2010. március 24. 
   3. pont: 2010. március 30. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóságvezetı 

 
 
3./ napirendi pont 
Hermann László telek-kiegészítési kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(az elıterjesztés írásban mellékelve) 
 
Dr. Hadházy Ákos 15 óra 30 perckor megérkezik az ülésterembe. Jelen van 7 fı bizottsági 
tag. 
 
Szeleczki József: Ismerteti a kérelem tartalmát. 
 
Dr. Balás Ákos: A bizottságnak ezt a helyszínen kellene megnéznie. 
 
Kıvári László: Javaslom, hogy a bizottság halassza el a kérelem tárgyalását és vegye le a 
napirendrıl. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az elıterjesztés  napirendrıl történı levételét, melyet a 
bizottság 7 igen szavazattal, egyhangúan elfogadott. 
 
4./ napirendi pont 
Dr. Takács Attila kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(az elıterjesztés írásban mellékelve) 
 
Szeleczki József: Ismerteti a kérelmet. 
 
Kérdés nem hangzott el. 
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Dr. Balás Ákos: Javaslom, hogy a kérelmet tárgyalja meg elıször a Jogi és Ügyrendi 
Bizottság, majd az állásfoglalás ismeretében térjen rá vissza a gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottság. 
 
Máté Péter: Javaslom, hogy a bizottság ezt a területet is nézze meg a helyszínen. 
 
További hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 

 
73/2010. (III.24.) GMB határozat 
Dr. Takács Attila kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
felkéri a Jogi és Ügyrendi Bizottságot, hogy az elbirtoklási 
ügyben foglaljon állást. A Bizottság ezt követıen kíván 
visszatérni a kérelem tárgyalására. 
 
Határidı: 2010. április 15. 
Felelıs: Kıvári László GMB elnök 

 
5./ napirendi pont 
„KEOP-7.1.3.0/B-2008-0001 pályázati program keretében kialakítandó szolgáltatás 
üzleti tervének elékészítése” tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Frey Tímea pályázati referens 
(az elıterjesztés írásban mellékelve) 
 
Frey Tímea: nem kívánom kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Dr. Balás Ákos: Szekszárdi környéki vállalkozás nem volt alkalmas, csak debreceniek? 
 
Frey Tímea: A METACOM határozta meg az ajánlattevıi kört. 
 
További kérdés nem hangzott el. 
 
Kıvári László: Javaslom, hogy térjünk vissza a napirend tárgyalására a következı ülésen, 
mivel több információra van szüksége a bizottságnak ahhoz, hogy döntést tudjon hozni. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirend tárgyalásának elhalasztására tett javaslatot, melyet 
a bizottság 7 igen szavazattal, egyhangúan  elfogadott. 
 
6./ napirendi pont 
2010. évi belsı ellenırzési feladatok ellátása tárgyú meghívásos pályázati eljárás 
eredménye 
Elıterjesztı: Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
Kökényesi-Kuglics Krisztina: Ismerteti az elıterjesztést. 
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Dr. Balás Ákos: Elıször írásos nyilatkozat kellene a kistérségtıl, aztán köthetünk szerzıdést, 
valamint a városnak meg kellene jelölnie, hogy a költségvetésben azt, hogy honnan tud erre 
forrást biztosítani. Azt is rendezni kellene, hogy az áfát ki vállalja, hiszen az önkormányzat 
nem áfa-visszaigénylı. 
 
Kıvári László: Javaslom, hogy legyenek bekérve az ajánlatok újra. 
 
Kökényesi-Kuglics Krisztina: Javaslom, hogy hallgassuk meg a kérdésben aljegyzı asszonyt 
is. 
 
Kıvári László: Javaslom a napirendi pont tárgyalásának felfüggesztését. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirend tárgyalásának felfüggesztésére tett javaslatot, 
melyet a bizottság 7 igen szavazattal, egyhangúan elfogadott. 
 
7./ napirendi pont 
„TÁMOP – 3.2.3-08/2-2009-0003 pályázati program keretében kizárólag hátrányos 
helyzető csoportok részére megtartó képességet segítı közösségi programok 
lebonyolítása” tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Frey Tímea pályázati referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
Frey Tímea: Forráshiány miatt új eljárást kell indítani. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

74/2010. (III.24.) GMB határozat 
„TÁMOP – 3.2.3-08/2-2009-0003 pályázati program 
keretében kizárólag hátrányos helyzető csoportok 
részére megtartó képességet segítı közösségi programok 
lebonyolítása” tárgyú meghívásos pályázati eljárás 
eredménye 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
„TÁMOP-3.2.3-08/2-2009-0003 azonosító számú 
pályázati program keretében kizárólag hátrányos 
helyzető csoportok részére megtartó képességet segítı 
közösségi programok lebonyolítása” tárgyú meghívásos 
pályázati eljárásra benyújtott ajánlatok alapján megállapítja, 
hogy egyik ajánlattevı sem tett az ajánlatkérı 
rendelkezésére álló anyagi fedezet mértékére tekintettel 
megfelelı ajánlatot, így a pályázati eljárást 
eredménytelennek nyilvánítja. 
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2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
kezdeményezze új pályázati eljárás kiírását. 
 

Határidı: 2010. március 24. 
Felelıs: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
7./ napirendi pont 
Tájékoztató a ZUG áthelyezése kapcsán folytatott tárgyalásokról 
Elıterjesztı: Máté Péter bizottsági tag 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
Máté Péter: Elıször is azt kellene a bizottságnak eldöntenie, hogy tudjuk-e finanszírozni a 
felújítási munkálatokat. A korábbi Kispipa étterem konyhája megfelelı helyiség lenne a ZUG 
számára, azonban ott vizesblokkot kell kialakítani. A ZUG jelenlegi épületét szeretnénk 
elbontani, a helyén pedig parkolóhelyeket kialakítani, hiszen a Béla király tér rekonstrukciós 
munkálatainak elkezdésével ott nem lehet majd parkolni. A tervek szerint a kialakított 
parkolókat négy irányban lehetne elhagyni gyalog. Az említett vizesblokk kialakítása 
nagyjából 1 millió Ft lenne. 
 
Kıvári László: Kialakítaná a város ekkora összegét a vizesblokkot, majd bérmentességet 
biztosítani a ZUG üzemeltetésére? 
 
Máté Péter: Igen. Azonban azt is figyelembe kell vennünk, hogy amennyiben a ZUG a 
jelenlegi helyén marad, akkor nem tudunk parkolóhelyeket kialakítani, pedig arra nagy 
szükség lesz. 
 
Dr. Balás Ákos: Készüljön elıször költségvetés a vizesblokk kialakítását illetıen. 
 
Kıvári László: Javaslom a napirendi pont tárgyalásának felfüggesztését dr. Kiss Gyula 
igazgató úr megérkezéséig. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendi pont felfüggesztésére tett javaslatot, melyet a 
bizottság 7 igen szavazattal, egyhangúan elfogadott. 
 
Tekintettel Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı asszony megérkezésére, az elnök a 6. 
napirendi pont tárgyalását ismét megnyitja. 
 
8./ napirendi pont 
2010. évi belsı ellenırzési feladatok ellátása tárgyú meghívásos pályázati eljárás 
eredménye 
Elıterjesztı: Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
Amreinné dr. Gál Klaudia: Annyi költséget terveztünk be erre a feladatra, amennyi tavaly is 
volt. Nem kell többletforrást biztosítanunk, megkapjuk az áfával növelt összeget. Szóban már 
megállapodtunk a kistérséggel, de a hivatalos megkeresés is folyamatban van. 
 
Dr. Balás Ákos: Várjuk meg a hozzájárulást. 
 
Amreinné dr. Gál Klaudia: Minél elıbb kellene a bizottság határozata. A kistérségnek van rá 
forrása a tavalyi maradványból. 
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Kıvári László: Javaslom a határozati javaslat elfogadását. 
 
További hozzászólás nem hangzott el. 
 
Máté Péter16  órakor elhagyja az üléstermet. Jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

75/2010. (III.24.) GMB határozat 
2010. évi belsı ellenırzési feladatok ellátása tárgyú 
meghívásos pályázati eljárás eredménye 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottsága a „2010. évi belsı ellenırzési feladatok 
ellátása” tárgyú meghívásos pályázati eljárásra 
benyújtott ajánlatok alapján jóváhagyja, hogy az 
Önkormányzat az Alisca Comp Kft-vel (7163 
Möcsény, Béke u. 85.) kössön szerzıdést. 
 

2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
tájékoztassa az ajánlattevıket az eljárás eredményérıl, 
továbbá felkéri a polgármestert a szerzıdés aláírására. 

 
3. A Bizottság felkéri továbbá az aljegyzıt, hogy a 

szükséges forráskiegészítés tárgyában 
kezdeményezzen tárgyalást Szekszárd és Térsége 
Többcélú Kistérségi Társulással. 

 

Határidı: 2010. március 31. 
Felelıs: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
Tekintettel dr. Kiss Gyula igazgató úr megérkezésére, az elnök ismét megnyitja a 7. 
napirendi pont tárgyalását. 
 
8./ napirendi pont 
Tájékoztató a ZUG áthelyezése kapcsán folytatott tárgyalásokról 
Elıterjesztı: Máté Péter bizottsági tag 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
Máté Péter 16  óra 02 perckor visszatér az ülésterembe. Jelen van 7 fı bizottsági tag. 
 
Máté Péter: A főtésen tudna spórolni az önkormányzat. A Szekszárdi Vagyonkezelı Kft. 
Beszállhatna a munkába. Az anyagköltség és a munkadíj összesen 1.300.000 Ft. 
 
Dr. Kiss Gyula: Ez egy nagyon visszafogott költségvetés. 
 
Dr. Balás Ákos: A Vagyonkezelınek van erre forrása – anyagi és személyi? 
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Dr. Kiss Gyula: Nincs. Brigádunk sincs, hiszen mindenhol csak 1-1 karbantartó személy van. 
İk is nehezen tudják az intézményekben felmerült problémákat megoldani. 
 
Szabó Zsolt: Esetleg a nyári idıszakban el lehetne végezni az említett munkát? 
 
Dr. Kiss Gyula: Éppen a nyári idıszak a legrosszabb, hiszen az iskolákban akkor kell 
elvégezni a legtöbb munkát pl. festés. 
 
Szabó Zsolt: Lehetne úgy ütemezni a karbantartást az iskolákban, hogy beleférjen? 
 
Dr. Kiss Gyula: Nem, ugyanis az emberünk is kevés. 
 
Máté Péter: A bontásnak mennyi lenne a költsége? Anyagárban megoldható lenne? 
 
Dr. Kiss Gyula: Valószínőleg magas összegő lesz és anyagárban nem lehet megoldani. Ezen 
kívül tereprendezést is kell végezni, ugyanis nagy a szintkülönbség, valamint a vízelvezetést 
is meg kell majd oldani a parkolók kialakításához. 
 
További kérdés nem hangzott el. 
 
Tóthi János: A helyszínváltozás miatt a ZUG-gal módosítani kell a szerzıdést is. 
 
Dr. Balás Ákos: Javaslom, hogy a város biztosítsa az 1 millió Ft-ot az átköltözéshez. A 
bizottság hívja fel a Közgyőlést, hogy erre a célra biztosítson 1 millió Ft-ot. 
 
Kıvári László: Valamint a bizottság kérje fel a Polgármesteri Hivatalt, hogy biztosítson 
folyamatos tájékoztatást az ügyben. 
 
További hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az általa, valamint a dr. Balás Ákos bizottsági tag által 
megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen szavazattal, egyhangúan 
elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 
 

76/2010. (III.24.) GMB határozat 
Tájékoztató a ZUG áthelyezése kapcsán folytatott 
tárgyalásokról 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottsága javasolja a Közgyőlésnek, hogy a ZUG új 
helyre költözése érdekében szükséges vizesblokk 
kialakításra biztosítson 1.000.000 Ft összeget. 

2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatal 
Városüzemeltetési és -fejlesztési Igazgatóságát, hogy a 
ZUG átköltözésével kapcsolatos esedékes teendıkrıl 
folyamatosan készítsen tájékoztatót. 

 
Határidı: 1. pont: 2010. április 15. 
     2. pont: folyamatosan 
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Felelıs: 1. pont: Kıvári László GMB elnök 
             2. pont: Szeleczki József igazgatóságvezetı 

 
9./ napirendi pont 
Balázs István (Szekszárd, Alisca u. 22. II/1.) kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóságvezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
Dr. Hadházy Ákos és dr. Balás Ákos 16 óra 21 perckor elhagyja az üléstermet. Jelen van 5 fı 
bizottsági tag. 
 
Szeleczki József: Ismerteti a kérelmet. 
 
Kérdés nem hangzott el. 
 
Kıvári László: A bizottság eddig meglehetısen lojális volt a taxisokkal kapcsolatban. 
Havonta kb. 10.000 Ft a költsége. Nem javaslom támogatásra. 
 
Tóthi János: Felesége súlyos beteg, kevés a nyugdíjuk. Keveset tud kiállni. 
 
Máté Péter: Aki vállalkozóként csinálja a taxizást, annak annyi állandó bevétele sincs, mint a 
nyugdíjasnak a havi nyugdíja. Ha eggyel kivételt teszünk, akkor a többivel is kell. Nem 
javaslom a kérelem támogatását. 
 
További hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a kérelem elutasítására vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 
5 igen szavazattal, egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 

 
77/2010. (III.24.) GMB határozat 
Balázs István kérelme  
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
Balázs István közterület-használati díj mérséklésére 
vonatkozó kérelmét nem támogatja. 
 
Határidı: 2010. március 30. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóságvezetı 

 
10./ napirendi pont 
Tanács Zsolt (Szekszárd, Zrínyi u. 80.) kérelme. 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóságvezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
Dr. Balás Ákos 16 óra 26 perckor visszatér az ülésterembe. Jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
Szeleczki József: Ismerteti a kérelmet. 
 
Csernus Péter: Nem tartotta be a rendeletben foglaltakat, ezért javaslom, hogy vonjuk vissza 
az engedélyét. Már nem elıször fordult elı az illetıvel. 
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Dr. Balás Ákos: Nagyon szigorú a taxi rendeletünk. Ebben az évben új engedélyt nem is 
tudtunk kiadni. Amennyiben visszavonjuk az engedélyét, abban az esetben addig nem 
taxizhat ismét Szekszárdon, amíg nem változik az engedélyezett taxik száma. 
 
Horváth Jánosné: Ez a család ebbıl él? 
 
Szeleczki József: Sajnos nem tudom. Valószínőnek tartom, hogy van fıállása. 
 
Dr. Balás Ákos: Ez a rendeletünk nagy nyilvánosságot kapott, az illetınek tudnia kellett, 
hogy milyen feltételeke tartalmaz. 
 
Máté Péter: A Közlekedési Hatóság visszavonta az engedélyt? 
 
Szeleczki József: Igen. 
 
Máté Péter: Eddig negatív hangadó volt, valószínőleg újra nem fogja befizetni a díjat. Ha 
megvonjuk tıle az engedélyt, példát statuálunk, viszont lesz egy haragosa az 
önkormányzatnak. Az egyik autóra vonjuk csak vissza az engedélyt. 
 
Szeleczki József: Ha a bizottság szigorúan veszi a rendelkezéseket, akkor mindkét engedélyt 
vissza kellene vonnia, azonban létezik méltányosság is. 
 
Kıvári László: Javaslom a következıt: Tanács Zsolt a rendeletet nem tartotta be. Azonban a 
bizottság méltányossági jogkörében eljárva biztosítsa számára azt a lehetıséget, hogy ha a 
határozat kézhezvételétıl számított 15 napon belül az egyik engedélyét (amelyre a díjat már 
megfizette) érvényesíti, valamint a másik engedélye után az elsı negyedévre esı díjat 
megfizeti, akkor az egyik engedélyt megtarthatja. Amennyiben ezen feltételeket nem teljesíti, 
úgy mindkét engedélye visszavonásra kerül. 
 
További hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az általa megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a 
bizottság 6 igen szavazattal, egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 
 

78/2010. (III.24.) GMB határozat 
Tanács Zsolt kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
méltányossági jogkörében eljárva Tanács Zsolt taxis 
vállalkozó ügyében az alábbi döntést hozta: 
 
1. Tekintettel arra, hogy Tanács Zsolt a közterületek 

használatáról szóló 1/2009. (II.3.) szekszárdi ör. sz. 
rendeletben foglaltakat megszegte, az egyik engedélye 
visszavonásra kerül. 
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2. A vállalkozó másik engedélye továbbra is érvényes 
marad abban az esetben, ha jelen határozat 
kézhezvételétıl számított 15 napon belül azt a 
rendeletben meghatározottak szerint érvényesíti, 
illetve a visszavonásra került engedélyének I. 
negyedévre esı díját megfizeti. 

3. Amennyiben a 2. pontban megjelölt feltételeknek 
határidıre nem tesz eleget, a másik engedélye is 
visszavonásra kerül. 

 
Határidı: 2010. március 24. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóságvezetı 

 
11./ napirendi pont 
Egyebek 
 
Kıvári László: Induljanak el a következı beruházások: közlekedési csomópont laktanya; busz 
utas tájékoztató; kerékpártároló a vasútállomáson. 

 
Szeleczki József: Március 29-én 14 óra 30 perckor lesz a közösségi közlekedéssel kapcsolatos 
egyeztetés. 
 
Kıvári László: Kezdıdjön meg a szurdiktakarítás. Egyetlen újságban vagy a tv-ben sem 
jelent meg ezzel kapcsolatos felhívás. Áprilisban el kellene már indítani. 
 
Szeleczki József: A hétvégén a Szekszárdi Vasárnapban közzé teszünk egy felhívást, hogy 
várjuk a jelentkezéseket a szurdíktakarításra. A város konténert és egyéb eszközöket biztosít. 
 
Kıvári László: A Csonka utcában problémát jelent, hogy az egyik oldalon kinn van egy 
várakozni tilos tábla, a másik oldalon pedig egy megállni tilos tábla. 
 
Máté Péter: Van az utcában egy autós, aki mindig megáll két oszlop között, amivel senkit 
nem akadályoz, de a közterület-felügyelık rendszeresen megbüntetik. Esetleg nem lehetne 
felfesteni neki egy parkolót, amelyért közterület-használati díjat fizetne? Javaslom, hogy 
menjen ki a bizottság a helyszínre. 
 
Dr. Balás Ákos: Esetleg megoldás lehetne narancssárga csíkot felfesteni arra az oldalra, egy 
autónyi hely kihagyásával. 
 
Kıvári László: A másik problémás terület a Mikes utca. A március 17-i ülésen meghozott 
62/2010. (III.17.) GMB határozatot javaslom visszavonni. A cukrászda elıtt lévı „megállni 
tilos” tábla helyett „várakozni tilos” táblát kellene elhelyezni. 
 
Dr. Balás Ákos: Javaslom, hogy a „várakozni tilos” tábla alá kerüljön oda a „munkanapokon” 
kiegészítı tábla, ugyanígy az állatkórház elıtti „várakozni tilos” táblára is. 

 
Máté Péter: Támogatom a javaslatot, hiszen a korábbi ülésen azzal az indokkal szerettük 
volna elhelyezni az állatkórház elé a megállni tilos táblát, hogy a tőzoltó autó tudjon 
közlekedni, azonban tájékoztattak, hogy a tőzoltó autó sem szélesebb, mint az egyéb 
jármővek, tehát elfér akkor is, ha az útszélén várakozó autók vannak. 
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További hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozat visszavonására tett javaslatot, melyet a bizottság 6 
igen szavazattal, egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

79/2010. (III.24.) GMB határozat 
Határozat visszavonása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
62/2010. (III.17.) GMB határozat 3. pontjának 1. és 3. 
mondatát visszavonja. 
 
Határidı: 2010. március 24. 
Felelıs: Kıvári László GMB elnök 

 
 
 

Az elnök szavazásra teszi fel a közlekedési táblák elhelyezésével kapcsolatban 
megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, egyhangúan 
elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

80/2010. (III.24.) GMB határozat 
Közlekedési táblák elhelyezése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
felkéri a Polgármesteri Hivatal Városüzemeltetési és -
fejlesztési Igazgatóságát, hogy cserélje le a Mikes utcai 
cukrászda elıtti „Megállni tilos” táblát „Várakozni tilos” 
táblára, „Munkanapokon” kiegészítı táblával. 
 
Határidı: 2010. április 15. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóságvezetı 

 
A bizottság elnöke további napirendi pont nem lévén az ülést 16 óra kor berekeszti.  

 
 

k . m . f.  
             

 Kıvári László 
                                      GMB elnök 
          
Készítette: 
  dr. Kajos Nikolett     
                       jegyzıkönyvvezetı   

 
 
Ellenjegyezte: 

Amreinné dr. Gál Klaudia 
             aljegyzı 


